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Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Tjänstgörande ersättare Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

   

Ersättare Harry Wikner PRO Hökarängen 

 Ove Svensson SPF Farsta 

 Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

Förhinder Bror Lord PRO Farsta centrum 

 Asta Westerlund PRO Sköndal 

   

   

   

Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Barbro Karlsson, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 



SID 2 (4) 

 

 
 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker torsdag 9 juni. 

 
§ 2 Dagens gäst: Britt-Marie Kornsäter från Polisen  

Dagens gäst, Britt-Marie Kornsäter från Polisen, som skulle berätta om 

arbetet att förebygga brott bland äldre, har tyvärr fått förhinder. Britt-Marie 

kommer istället att medverka vid ett av rådets sammanträden i höst. 

 
§ 3 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 9 maj 2011 anmäldes. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 16 juni 2011 

Ärende nr 7: Alternativ till Farsta vård- och omsorgsboende 

Rådet menade att det är oroande att beslutet att bygga om Farsta vård- och 

omsorgsboende inte fullföljs. Dessutom är det obegripligt hur kostnaden 

för den planerade ombyggnaden har kunnat öka med 40 mnkr. 

 

Ärende nr 8: Upprustning av grönytor vid kvarteret Stålvinkeln i 

Gubbängens centrum 

Rådet uppskattade att ytorna rustas upp. 

 

Ärende nr 10: Uppföljning av kommunala vård- och omsorgsboenden – Edö  

Rådet föreslog att en representant från rådet skulle kunna närvara vid de 

uppföljningar som görs inom äldreomsorgen. Stig Åström undrade varför 

han och Bror Lord trots överenskommelse med Edö inte har inbjudits till 

de avdelningsvisa anhörigträffarna. Avdelningschef Ingrid Friberg lovade 

se till att detta fungerar framöver.   

 

Ärende nr 11-13: Uppföljning av kommunala utförare av hemtjänst – Farsta 

Norra Hemtjänst, Farsta Södra Hemtjänst och Farsta Västra Hemtjänst 

 

Rådet menade att det börjar bli tjatigt att samma kritik och brister kvarstår 

år efter år, trots att förvaltningen skriver att man räknar med att enheterna 

ska kunna avhjälpa bristerna med stöd av de upprättade åtgärdsplanerna. 

Rådet påpekade också att det kanske är extra viktigt att brister åtgärdas 

snabbt inom hemtjänsten, eftersom den äldre där inte har tillgång till en hel 

personalgrupp när de beslutade insatserna utförs utan är helt beroende av 

att varje enskild person i gruppen utför arbetet enligt regler och riktlinjer. 

 

Ingrid Friberg berättade att hon har tagit upp med enhetscheferna hur 

viktigt det är att man inom enheten alltid använder samma begrepp när 

man talar om rutinpärmar och andra dokument, så att svaren vid 

uppföljningarna inte blir missvisande därför att alla kanske inte känner till 
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vad ett specifikt dokument kallas, trots att man faktiskt använder 

dokumentet i sitt arbete.  

 

Ärende nr 15: Ansökan hos äldrenämnden om medel för ökad bemanning 

inom demensvården 

Rådet uppskattade att förvaltningen bevakar möjligheten att förbättra 

bemanningen inom demensvården. 

 

Ärende nr 17: Nya bestämmelser om Lex Sarah inom hela socialtjänsten 

från 1 juli 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 21: Motion (s) om hemtjänsten 

Rådet underströk att motionären har helt rätt i det hon skriver om 

hemtjänsten – behoven ska styra och man ska naturligtvis få den insats 

man har tilldelats. Det är inte bra att det uppstår oklarheter på grund av att 

den tid som anges i biståndsbeslutet bara är en cirka-tid. Rådet uppskattade 

att det nuvarande systemet nu utreds och påpekade också att det är viktigt 

att informationen till den enskilde är tydlig. 

 

Ärende nr 22: Motion (mp) om sandlådor för halkbekämpning 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 23: Yttrande över Stadsrevisionens årsrapport 2010 för Farsta 

stadsdelsnämnd 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 24: Förslag till detaljplan för del av fastigheten Sköndal 2:1 i 

Sköndal 

Rådet instämde i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärende nr 27: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – Stora 

Sköndal Hemtjänst 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 28: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – Mix 

Medicare AB 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 29: Deltagare i Kvalitetsutmärkelsen i Stockholms stad 2011 

Rådet tyckte att det var trevligt att Farsta stadsdelsnämnd nominerar till 

kvalitetsutmärkelsen. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Från föregående sammanträde: Lågt betyg för Farstas vård- och 

omsorgsboenden i en sammanställning i Dagens Nyheter, trots bra betyg i 
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förvaltningens och stadens egna brukarundersökningar – har förvaltningen 

missförstått de frågor som Socialstyrelsen ställer för att få underlag till 

Äldreguiden, som i sin tur utgör underlaget för DN-artikeln? Ingrid Friberg 

svarade att förvaltningen inte haft så mycket kontakt med Socialstyrelsen sedan 

rådets förra möte, men att uppgifterna i DN beror på missförstånd i flera led. 

 

Arbetet fortsätter i det blivande aktivitetshuset i Tuben vid t-banestationen i 

Farsta centrum. Förvaltningen kan sannolikt återkomma med datum för 

invigningen vid rådets första möte i höst. 

 

Förvaltningen har ordnat en tid hos Sodexo den 14 juni, för provsmakning av 

den mat som företaget levererar till vård- och omsorgsboenden. Tiden passar 

dock mindre bra för rådet, som istället bad att få provsmaka de matlådor som 

levereras inom hemtjänsten. Ingrid Friberg lovade ordna detta till något av 

höstens möten. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Inger Sjöberg vidarebefordrade en fråga från en medborgare om det 

stämmer att inte alla servicehus tillhandahåller kvällsmat. Ingrid Friberg 

svarade att boende vid servicehus själva ansvarar för sin kosthållning. 

 

Stig Åström berättade att han har kontaktat finansborgarrådet Sten Nordin 

om rådets skrivelse om en boulehall i Farsta, eftersom skrivelsen ännu inte 

har besvarats. Finansborgarrådet har lovat se till att rådet får ett svar från 

idrottsförvaltningen. 

 
§ 7 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


